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Protokoll 4/2021

fört vid Hässelby-Vällingby pensionärsråds sammanträde 
måndagen den 17 maj 2021 kl. 10:00-10:30, Skype

Övriga närvarande Donald Monvall Ordförande-Org
Lena Bosticco Ledamot-Org
Yvonne Wheeler Ledamot-Org
Barbro Kregert Lyden Ledamot-Org
Karl-Erik Jansson Ersättare-Org
Karin Beckman Ersättare-Org
Gunnar Lindgren Ersättare-Org
Eva Frykler Avdelningschef
Malin Lejonqvist Nämndsekreterare

Justerare Donald Monvall, Karl-Erik Jansson

Datum för justering 2021-05-20

Paragraf §§1-10

Sekreterare Malin Lejonqvist
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§ 1
Sammanträdet öppnas 

Sammanfattning av ärendet 
Ordförande Donald Monvall öppnar dagens sammanträde.
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§ 2
Dagordningen godkänns 

Sammanfattning av ärendet 
Dagordningen godkänns.
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§ 3
Utseende av justerare och tid för justering 

Sammanfattning av ärendet 
Donald Monvall och Karl-Erik Jansson kommer att justera dagens 
protokoll den 20 maj kl 12.00 digitalt.
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§ 4
Anmälan av föregående sammanträdes protokoll 
Protokoll från 7 april 2021 anmäls.
 

Beslut 
Protokoll från sammanträdet den 7 april 2021 anmäls.
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§ 5
Stadsdelsnämndens kommande sammanträde 

Sammanfattning av ärendet 
Rådet lämnar följande synpunkter på stadsdelsnämndens kommande 
sammanträde:
 
Ärende 5, svar på medborgarförslag om parkbänkar i 
Grimstareservatet.
 
Rådet önskar en total inventering av parkbänkar i Hässelby-
Vällingby. I samband med detta kan även sopkärl och städning ses 
över.
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§ 6
Inkomna handlingar 
Anmälan av protokoll från kommunstyrelsens råd för 
pensionärer från den 16 mars 2021.
Anmälan av protokoll från kommunstyrelsens råd för 
pensionärer från den 13 april 2021.
 

Beslut 
Protokollet från kommunstyrelsens råd för pensionärer för den 16 
mars 2021 anmäls.
Protokollet från kommunstyrelsens råd för pensionärer för den 13 
april 2021 anmäls.
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§ 7
Information från förvaltningen 

Sammanfattning av ärendet 
Eva Frykler lämnar följande information:
 Aktivitetscenterna öppnar så sakta upp för aktiviteter igen. 

Utomhusaktiviteter har pågått under pandemin, till exempel 
promenader, utomhusgymnastik och korvgrillning. En 
digital fixartjänst har införts. Man får stöttning på plats på 
Växthuset eller bokar ett hembesök.

 Vi är inne i den tredje vågen av pandemin. Smittan på 
boendena är i princip borta. Dock har en del personal 
smittats. Det är en spegelbild av smittspridningen i 
samhället totalt. Personal använder fortfarande 
skyddsutrustning och andningsskydd i kontakt med brukare.

 Statistik angående vaccinering. I staden har 92 % av boende 
på särskilt boende fått vaccindos ett. 86 % har fått vaccindos 
två. När det gäller 65+ i Hässelby-Vällingby totalt är siffran 
83,4 %.

 Vaccination av medarbetare har återupptagits. Även 
sommarvikarier vaccineras.

 Under perioden 22 mars till 28 april 2021 har det inkommit 
och registrerats 6 st klagomål avseende äldreomsorg.

 Hässelby-Vällingby har bland annat ansökt och beviljats 
medel i matlyftet och för digitala medel.
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§ 8
Övriga frågor 
Fråga om fixartjänsten. De olika stadsdelsförvaltningarna har 
olika minimiålder på de som söker hjälp.
Eva Frykler svarar:
Det pågår en översyn på äldreförvaltningen, bland annat för 
att få en enhetlighet vad gäller fixartjänsten.
 
Kvarvarande fråga från föregående sammanträde:
Fråga från rådet hur många avslag angående särskilda 
boenden och servicehus som fattats. Avdelningschef Eva 
Frykler tar med sig frågan till rådets sammanträde den 17 maj 
2021.
 
Eva Frykler svarar:
År 2020 togs 194 beslut om vård- och omsorgsboenden. Av 
dessa var 32 avslag. Det är 17 %. Att jämföra med staden 
som helhet som hade 18 % avslag. När det gäller servicehus 
togs 27 beslut. Av dessa var 10 avslag. Det är 37 %. Att 
jämföra med staden som helhet som hade 49 % avslag.
 
Kvarvarande fråga från sammanträdet den 1 mars 2021:
Rådet påpekade att det fortfarande var problematiskt för 
pensionärsorganisationerna att få tillgång till större 
möteslokaler. Stadsdelsdirektör Susanna Halldin Olsson tog 
med sig frågan. 
Frågan är under utredning. I dagsläget kan man inte träffas i 
större sällskap. Vi får återkomma till frågan när det är möjligt.
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§ 9
Nästa sammanträde 
Måndag den 31 maj 2021 kl 10. Förmöte kl 09 för rådets 
deltagare.
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§ 10
Sammanträdet avslutas 

Sammanfattning av ärendet 
Sammanträdet avslutas kl 10.30.

Sida 11 (11)



Digitala signaturer
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
KARL-ERIK,JANSSON 2021-05-19
MAC DONALD,MONVALL 2021-05-18


